
Vragen van diverse partijen aan wethouder Heller over Opvang Oekraïners Philips 
Locatie

Op vrijdag 14 april waren een aantal raadsleden aanwezig bij de opening van de 
opvanglocatie voor Oekraïners op de Philips-locatie. Wij zijn blij met deze nieuwe mijlpaal 
en dankbaar jegens het college, de ambtelijke organisatie en de vrijwilligers, die ervoor 
hebben gezorgd dat de opvang voor Oekraïners versterkt is en nu voldoet aan de afspraken 
voor voldoende opvang. Complimenten voor iedereen die zich hiervoor heeft ingezet, 
inclusief de vele vrijwilligers en buurtbewoners die de afgelopen maanden hebben geholpen 
om de ontheemden zich zo goed mogelijk thuis te laten voelen.

Er is echter een probleem dat onze aandacht heeft getrokken. Op de Philips-locatie ontbreekt 
een kookgelegenheid en bevindt het sanitair zich op het buitenterrein in evenementen sanitair, 
in tegenstelling tot Thebe. Deze voorzieningen voorzien in basisbehoeften die de bewoners 
van de opvanglocatie in zekere mate een gevoel van autonomie, privacy en veiligheid moeten 
geven in het dagelijks leven. Daarom vinden wij het van groot belang dat hierin zo goed 
mogelijk wordt voorzien. 

Aangezien wij verwachten dat de Oekraïners langer dan een paar maanden opvang nodig 
hebben, stellen wij graag een aantal vragen aan u:

Kunt u aangeven waarom op de Philips locatie is gekozen voor sanitair buiten en niet op de 
verdiepingen waar de opvang plaats vindt?

• In artikel 5 van de Regeling Opvang Ontheemden Oekraïne is voorgeschreven dat 
“Indien mogelijk wordt voorzien in de gelegenheid tot het bereiden van maaltijden”. 
Kunt u aangeven waarom op de Philips locatie niet door de mensen zelf gekookt kan 
worden?

• Kunt u aangeven of de rijksbijdrage voor de opvang van Asielzoekers op dit moment 
voldoende en ten volle wordt benut voor een doelmatige en comfortabele opvang?

• Bent u bereid te onderzoeken of het voorzieningenniveau op de Philipslocatie, voor 
met name koken en sanitair, verder kan worden verbeterd door met de vrijwilligers en 
bewoners te kijken naar de door hen aangedragen oplossingen?
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